

《关于美国总统拜登的介绍》

关于美国总统拜登的介绍



中文译文

拜登：美国政治家、律师和作家

本杰明·约瑟夫·“比尔”·拜登（Benjamin Joseph "Bill" Biden，1942年11月20日 - ）是美国的一位政治家、律师和作家。他自20世纪70年代以来一直在美国政治舞台上活跃，曾担任过美国副总统、美国参议员等职务。在2020年美国总统选举中，拜登代表民主党参选并成功当选为美国第46任总统。

拜登出生于宾夕法尼亚州斯克兰顿市，是汉普顿·A·拜登家族的一员。他的祖父、父亲和哥哥都曾担任过美国总统。拜登的父亲乔·拜登于1972年至1974年担任美国第37任副总统，而他的哥哥博·拜登则于1988年至1992年担任美国第42任副总统。因此，拜登家族在美国政治史上有着举足轻重的地位。

拜登在哈佛大学法学院获得法学博士学位后，开始了他的律师生涯。他曾在纽约市的一家律师事务所工作，后来成为了一名联邦检察官。在联邦检察官办公室工作期间，拜登负责处理涉及有组织犯罪、贩毒和恐怖主义等多个领域的案件。此外，他还曾在乔治亚州的一所高中担任棒球教练，并在业余时间参加了一个名为“民主行动”的政

治团体。

1977年，拜登辞去了联邦检察官的职位，开始了他的政治生涯。他先后当选为特拉华州威尔明顿市的市长（1981年 - 1987年）和美国参议院外交关系委员会的成员（1987年 - 2009年）。在参议院任职期间，拜登积极推动了一系列涉及人权、国际安全和核扩散等问题的立法。此外，他还曾担任美国参议院情报委员会主席（1997年 - 2001年），并在2002年至2005年间担任参议院民主党领袖。

2009年，拜登宣布竞选纽约州参议员，但在初选中败给了现任参议员查尔斯·舒默。尽管如此，拜登仍然在2010年成功当选为参议院民主党领袖，并在2011年至2019年间担任该职务。在参议院任职期间，拜登领导了一项名为“奥巴马医改法案2.0”的立法，旨在扩大奥巴马时代的医疗保险计划。此外，他还关注了一系列社会问题，如气候变化、教育改革和枪支管制等。

2020年美国总统选举中，拜登代表民主党参选并成功当选为美国第46任总统。作为总统候选人，拜登提出了一系列政策主张，包括应对新冠疫情、重建经济、改善医疗保健、推进种族平等和社会公正等。在竞选过程中，拜登强调团结和合作的重要性，呼吁各党派携手共同应对国家面临的挑战。

作为总统，拜登将面临诸多国内外的挑战。在国内方面，他需要应对新冠疫情、经济复苏、社会不平等和政治分歧等问题。在国际事务方面，拜登将继续推动美国的外交政策，与盟友合作应对全球性问题，如气候变化、恐怖主义和核扩散等。

总的来说，拜登是一位经验丰富的政治家和律师，他在多个领域积累了丰富的经验。作为美国第46任总统，拜登将带领美国走向新的未来，努力实现国家的繁荣和人民的福祉。

英文翻译

Write an introduction of no less than 1,000 words about Biden.

Biden: American politician, lawyer, and author

Benjamin Joseph "Bill" Biden (November 20, 1942) is an American politician, lawyer, and author. He has been active in the American political arena since the 1970s and has served as Vice President of the United States and Senator of the United States. In the 2020 U.S. presidential election, Biden ran on behalf of the Democratic Party and was elected the 46th President of the United States.

Born in Scranton, Pennsylvania, Biden is part of the Hampton A. Biden family. His grandfather, father and brother all served as president of the United States. Biden's father, Joe Biden, served as the 37th Vice President of the United States from 1972 to 1974, while his brother, Beau Biden, served as the 42nd Vice President of the United

States from 1988 to 1992. Therefore, the Biden family has a pivotal position in the history of American politics.

Biden began his career as a lawyer after earning a J.D. From Harvard Law School. He worked for a New York City law firm and became a federal prosecutor. While at the U.S. Attorney's Office, Biden handled cases involving organized crime, drug trafficking and terrorism, among other areas. In addition, he coached baseball at a high school in Georgia and participated in a political group called "Democratic Action" in his spare time.

Biden began his political career in 1977 when he resigned as a federal prosecutor. He was elected mayor of Wilmington, Delaware (1981-1987) and a member of the United States Senate Foreign Relations Committee (1987-2009). During his time in the Senate, Biden has aggressively promoted a number of pieces of legislation covering issues such as human rights, international security and nuclear proliferation. In addition, he served as chairman of the United States Senate Intelligence Committee (1997 – 2001) and was the Senate Democratic leader from 2002 to 2005.

In 2009, Biden announced his candidacy for the New York Senate, but lost the primary to incumbent Charles Schumer. Nevertheless, Biden was elected as the Democratic leader of the Senate in 2010 and served in that position from 2011 to 2019. During his time in the Senate, Biden spearheaded legislation called "Obamacare Act 2.0" to expand the Obama-era Medicare program. In addition, he focused on a range of social issues, such as climate change, education reform and gun control.

In the 2020 U.S. presidential election, Biden ran on behalf of the Democratic Party and was elected the 46th President of the United States. As a presidential candidate, Biden has put forward a series of policy proposals, including tackling the COVID-19 epidemic, rebuilding the economy, improving health care, and promoting racial equality and social justice. During the campaign, Biden stressed the importance of unity and cooperation and called on all parties to work together to address the challenges facing the country.

As president, Biden will face many challenges at home and abroad. Domestically, he needs to deal with the COVID-19 epidemic, economic recovery, social inequality and political divisions. In international affairs, Biden will continue to promote U.S. foreign policy and work with allies to address global issues such as climate change, terrorism and nuclear proliferation.

In general, Biden is a seasoned politician and lawyer who has gained experience in a variety of fields. As the 46th president of the United States, Biden will lead the United States into a new future and strive to achieve the prosperity of the country and the well-being of its people.

重点词汇

no less than 不少于；不低于；多达

the American 美国人；美国公民

political arena 政治舞台；政坛

Vice President 副总统

United States 美国；美利坚合众国；依宪法而联合起来的州的总称

presidential election 总统选举；总统大选；美国总统大选；美国总统选举；总统竞选

on behalf of 代表；代表某人，作为某人的代言人；为了某人的利益，为了某人

Democratic Party 民主党；民主党派；民主党

Born in 出生于；出生在；生于；出身于

